
سرپرست وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی:
امکان ثبت نام برای دریافت یارانه ۳۰۰ و ۴۰۰ هزار 

تومانی همچنان وجود دارد
سرپرســت وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی از تکمیل اطلاعات افرادی 
که مشــمول دریافت یارانه ۳۰۰ -۴۰۰ هزار تومانی هســتند خبر داد و 

گفت: امکان ثبت نام همچنان وجود دارد.
 هادی زاهدی وفا در همایش سراســری شرکت ســرمایه گذاری تامین 
اجتماعی با بیان اینکه به دلیل تغییراتی که در شرایط خانوارها ایجاد شده 
همیشــه امکان تکمیل اطلاعات افراد یارانه بگیر وجود دارد اظهارکرد: 
در مرحله نخســت بخشــی از اطلاعات تکمیل شــده و پرداخت صورت 
می گیرد. اما همیشــه این امکان وجود دارد افراد در سایت حمایت ثبت 
نام کنند.وی ادامه داد: چرا که ممکن است برخی تشکیل خانواده بدهند 
و برخی هم جدا شوند. این ســایت تا ۱۰ روز آینده باز می شود. اما به طور 
کلی ما تــلاش کرده ایم که اطلاعــات خود را بر اســاس اطلاعاتی که در 

بانک ها  داشتیم به صورت دقیق کامل کنیم.
وی با بیان اینکه از سال آینده سیاســت دیگری برای یارانه بگیران تعیین 
خواهد شد توضیح داد: در ابتدای سال آینده تصمیمی اخذ شده و تا پایان 
سال به آن پایبند خواهیم بود.زاهدی  وفا در پاسخ به سوال ایسنا در مورد 
شناسایی جاماندگان سهام عدالت نیز گفت: کارهای کارشناسی آن انجام 
شده و در دستور کار دولت است.وی در پاسخ به ســوال دیگری در مورد 
اینکه آیا به عنوان وزیر معرفی خواهد شــد؟ گفــت: صبحت هر چیزی را 

باید در زمان مناسب کرد.
سرپرســت وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی تاکید کــرد: تولید دانش 

بنیان برای اقتصاد کشور یک ضرورت است.
زاهدی وفا با بیان اینکه در فضــای گام دوم انقلاب زندگی می کنیم اظهار 
کرد: در گام نخست تجربه گران سنگی را کســب کردیم چراغ راه آینده 
اســت. اما در گام دوم همچنان راه طولانی در پیــش داریم و مولفه هایی 
مانند رشد اقتصادی عدالت ، اخلاق، مبارزه با فساد و غیره چراغ راه آینده 
خواهد بود.وی ادامه دا د: در سالی زندگی می کنیم که به نام تولید دانش 

بنیان مزین است موضوعی که برای اقتصاد ما ضروری است.
زاهدی وفا با تاکید بر اینکه اگر نتوانیم تولیدات را دانش بنیان کنیم بازار 
جهانی و داخلی را از دست خواهیم داد اظهارکرد: تنها ابزار ما برای رقابت 
در دانش بنیان کردن تولید اســت باید بتوانیم به ســرعت فاصله سطح 

فناوری تولیدات خود را با سطح دانش جهانی کوتاه کنیم.
وی در ادامه با تاکید بر اینکه یکی از خلصت های تامین اجتماعی مردمی 
بودن اســت عنوان کرد: مردمی بودن این امکان را به ما می دهد که حافظ 
منافع ذی نفعان باشیم.سرپرست وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی ادامه 
داد: برای رشد در مجموعه شرکت سرمایه گذاری تامین اجتماعی باید تا 
پایان ســال هدف گذاری داشته باشــیم و برای این منظور باید اهدافی را 

تعیین کرده و ماهانه به این اهداف دست یابیم.
به گفته وی تامین اجتماعی خصلت بین نســلی دارد، برای همین منظور 

باید سرمایه اش را به یک سرمایه مولد و پایدار تبدیل کند.

یارانه بهادری جهرمی در حاشیه هیئت دولت:

خ اجاره بها با مستأجران همراهی کنند تشویق می شوند موجرانی که در نر
طیبه بیات  ســخنگوی دولــت گفت: در 
جلســه هیئت دولــت بــرای موجرانی که 
همراهی بیشــتری با مســتأجران در نرخ 
اجاره بها داشته باشند، مشوق هایی در نظر 

گرفته شد.
 علی بهادری جهرمی ســخنگوی دولت در 
حاشــیه هیئت دولت در جمع خبرنگاران 
در تشــریح مصوبات جلســه هیئت دولت 
اظهار داشت: در جلســه هیئت دولت بسته 
پیشــنهادی که پیش از این از سوی وزارت 
راه مســکن و شهرســازی برای ساماندهی 
بازار مســکن و اجاره بها تقدیم شــده بود، 
مورد بحث و بررســی قــرار گرفــت. این 
بســته یک مرتبه در جلســه هیئت دولت 
مورد بحث قرار گرفته بود و به کمیســیون 
حقوق و قضایی بــرای مد نظر قــرار دادن 
جوانب حقوقی ارجاع داده شــد و این بسته 
پیشــنهادی در جلســه هیئــت دولت به 

تصویب رسید.
وی عنــوان کــرد: در این آیین نامــه که به 
منظور ســاماندهی بازار مســکن و اجاره 
بها اســت در حوزه تســریع و تســهیل در 
اختصاص تســهیلات کمک ودیعه مسکن 
احکامی مقرر شــده تا مردم با سهولت بهتر 
و بیشــتر بتوانند منابعی را که برای کمک 
هزینه تسهیلات پیش بینی شده، در اختیار 

داشته باشند.
سخنگوی دولت اضافه کرد: برای موجرانی 
که همراهی بیشــتری در نرخ اجــاره بها و 
تمدیدهــای اجاره با مســتاجران داشــته 
باشند، مشوق هایی پیشنهاد شده است که 
وزارت اقتصاد با همکاری وزارت راه باید این 

کار را انجام بدهد.

بهادری جهرمی با بیــان اینکه یکی از نکات 
محوری این آیین نامه تغییر در شــیوه نرخ 
گذاری خدمات مشــاورین املاک اســت، 
گفت: یکی از عوامل مخــرب در حوزه بازار 
مســکن، نحــوه محاســبه نــرخ خدمات 
مشــاورین اتحادیه های املاک بود و در این 
آیین نامه پیش بینی شد درصدی از ارزش 
اجاره و یــا معاملات چه در حــوزه خرید و 
فروش چه در حوزه اجاره که مطابق با قانون 
مالیات ســالانه مشخص می شــود، همان 
ارزش به عنوان مبلغ حق الزحمه مشاورین 

املاک در نظر گرفته شود.
وی ادامــه داد: با این تغییر در نحوه شــیوه 

محاسبه خدمات مشــاورین املاک تغییر 
جدی در این حوزه را شــاهد هســتیم. این 
فرآیند بایــد در اتحادیــه و هیئت نظارت 
اتحادیه طی شــود تا به صــورت نهایی به 

اتحادیه های املاک ابلاغ شود.
ســخنگوی دولت در رابطه با مصوبه دیگر 
در جلســه هیئت دولت بیان کــرد: از دیگر 
مصوبــات لایحــه ای بــود که بــه منظور 
جلوگیری از اخذ مالیــات مضاعف در حوزه 
مناطــق آزاد تجــاری به تصویب رســید. 
قانون مالیات بر ارزش افزوده در ســال قبل 
اصلاح شــده بود و مطابق ایــن اصلاحیه 
برداشــت های متفاوتی از نحوه محاســبه 

مالیات بــر ارزش افــزوده در مناطق آزاد 
تجاری وجود داشــت که به نظر می رسید 
قانون موجبات اخذ مالیــات مضاعف را در 
این مناطق ایجاد می کنــد و لایحه اصلاح 
آن به تصویب دولت رســید تا برای مجلس 

شورای اسلامی ارسال شود.
بهادری جهرمــی با اشــاره بــه اینکه دو 
آیین نامــه از آیین نامه هایی کــه به منظور 
تحقق شعار سال در دستور کار دولت است 
از دیگر مصوبات مهم این جلسه بود، تاکید 
کرد: یــک آیین نامه به منظــور حمایت از 
تولید دانش بنیان و اشتغال زایی در صنعت 
نفت بود که به پیشــنهاد وزیر نفت و معاون 

علمی ریاســت جمهوری به تصویب رسید 
تــا ان شــاء الله در جهت تقویــت جدی از 
شــرکت های دانش بنیان در حوزه صنعت 
نفت و ارتقای توان تولید و اشتعال زایی این 

حوزه در کشور را شاهد باشیم.
ســخنگوی دولت افزود: آیین نامه مشــابه 
دیگر به منظور تولید دانش بنیانی و اشتغال 
آفرینــی در صنعت آب و برق به پیشــنهاد 
مشــترک وزیر نیرو و معاون علمی ریاست 
جمهوری به تصویب رســید که مطابق آن 
ســتاد راهوری و هماهنگــی تولید دانش 
بنیــان و اشــتغال آفریــن در صنعت آب و 
برق با ریاســت وزیر نیرو تشــکیل خواهد 
شد و ســعی می شــود که تحقق شعار سال 
را در حوزه صنعت نیرو با ســرعت بیشتری 
شاهد باشــیم.بهادری جهرمی اظهار کرد: 
در مجمــوع ۴ آیین نامه به طــور خاص در 
حوزه های کشاورزی بهداشــت و درمان و 
آب و برق و نفت در راســتای تحقق هرچه 
سریع تر شعار سال به تصویب هیئت وزیران 
رسید.وی در پایان در خصوص لایحه مبارزه 
با راهزنی خاطرنشان کرد: در حوزه مبارزه با 
راهزنی دریایی، لایحه ای به پیشنهاد وزارت 
دادگستری به تصویب هیئت وزیران رسید 
تحت عنوان لایحه مبارزه با راهزنی دریایی 
که در آن مســائل قضایی مقابله با راهزنی 
دریایی و نحــوه ورود حوزه هــای قضایی و 
انتظامی و نظارتی و وظیفه ضابطان قضایی 
و چگونگی تعقیــب و دســتگیری در این 
لایحه پیش بینی شــده که این لایحه برای 
همکاران عزیزما در مجلس ارســال خواهد 
شد تا با مشــکل قانونی در این حوزه مواجه 

نباشیم.
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خانه  هنر   میرا

کاهش تدریجی میراث بالاترین تـورم 8۰ سال اخیر

 بانک مرکزی: تورم در خردادماه 
نسبت به ابتدای دولت سیزدهم ۱۸ واحد 

درصد کم شد

رییس جمهور:

 ایران از مواضع به حق و منطقی 
خود عقب نشینی نمی کند

مدیرعامل بورس انرژی خبر داد
انتشار اوراق سپرده کالایی بر حامل های 

انرژی مختلف تا پایان سال

دبیر انجمن صنایع همگن نیرو محرکه پیش بینی کرد

 تعدیل قیمت های کاذب بـازار 
و در بورس با عرضه خودر
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رئیس سازمان برنامه و بـودجه :

 بازگشت ارز ۴۲۰۰ تومانی 
درست نیست
 پرداخت های عمرانی از مرداد انجام می شود

وزیر جهادکشــاورزی گفــت: حــدود ۱۰ روزی در 
پرداخت مطالبــات گندمکاران عقب هســتیم که در 
تلاشــیم از طریق بانک های مختلف و سازمان برنامه و 
بودجه تا هفته آینــده پرداختی به گندمکاران را به روز 

کنیم.
 ســید جواد ســاداتی نژاد که در یک برنامه تلویزیونی 
صحبت  می کرد با بیان اینکه سال گذشته میزان خرید 
گندم ۴.۵ میلیون تن بود، گفت: امســال و تا به امروز ۴ 
میلیون و ۹۰۰ هزار تن گندم خریداری شــده است و 
به مرز ۵ میلیون تن نزدیک شــده ایم. امیدواریم که با 

توجه به شــرایط موجود به مرز ۶ میلیون تن 
در خرید گندم برسیم.

وی ادامــه داد: تا امــروز ۴۵ هــزار و ۲۰۰ 
میلیــارد تومــان از مطالبــات گندمکاران 
پرداخت شــده  اســت و با پرداخت ۱۱ هزار 
میلیارد تومان دیگر تــا ۱۱ تیر ماه مطالبات 

گندم پرداخت شده است. 
وزیر جهاد کشــاورزی اضافه کرد: حدود ۱۰ روزی در 
پرداخت این مطالبات عقب هســتیم که در تلاشیم از 
طریق بانک های  مختلف و ســازمان برنامه و بودجه تا 

هفته آینــده پرداختی به گندمــکاران را به 
روز کنیم.وی در ادامــه اظهار کرد: ۱۵ هزار 
میلیــارد تومان توســط بانک کشــاورزی 
تامین شــده و قرار اســت ۱۵ هزار میلیارد 
تومان دیگر هم توسط ســایر بانک ها تامین 
شود و مابقی نیز توسط سازمان برنامه تامین 
خواهد شد. در تلاش هســتیم که خودمان 
را به روز کنیم البته نســبت به ســال گذشته وضعیت 

بهتری داریم.
شــاداتی نژاد تصریح کرد: امســال ســه تصمیم مهم 

در رابطه با گندم گرفته شــد تا بتوانیــم به خودکفایی 
و کاهش وابستگی برســیم. اول اینکه در ابتدای سال 
قیمت خرید تضمینی گندم بــه ۱۱ هزار و ۵۰۰ تومان 

رسید.
 همچنین قیمت کودهای پایــه را تا ۴۵ درصد کاهش 
دادیم که این مــورد در عملکرد گندم و ســایر غلات 
تاثیرگذار است. از طرفی خرید قراردادی در دستور کار 

است که از شهریور ماه آغاز خواهد شد.
ســاداتی نژاد در پایان گفت: از همه گندمکاران بابت 

تاخیر در پرداخت عذرخواهی کرد.

وزیر

وز پرداخت می شود مطالبات گندمکاران تا هفته آینده به ر



دبیر انجمن صنایع همگن نیرو محرکه پیش بینی کرد

و در بورس تعدیل قیمت های کاذب بازار با عرضه خودر
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قانون اصل ۴۴ به واگذاری محدود نمی شود
حمیدرضا فولادگر  رهبر معظم انقلاب بر انقــلاب اقتصادی تاکید 
دارند و به همین دلیل با وجود گذشــت ۱۰ ســال از قانون اصل ۴۴ در 
تمام جلسات بر اجرایی شدن آن تاکید می کنند، تا با این کار از یک سو 
اهمیت موضوع را نشان داده شــود و از سوی دیگر عدم اجرای درست و 

کامل آن را گوشزد کنند.
در گذشته که بخش خصوصی درصدد سرمایه گذاری بود، قانون اصل 
۴۴ مانعی در این زمینه محســوب می شــد، زیرا این قانون انحصارات 
دولتی را تعریف می کرد. برای حــل معضل موجود، رهبر معظم انقلاب 
مشــکل را به مجمع تشخیص مصلحت نظام ســپردند و مجمع پس از 

حدود ۲ سال سیاست اصل ۴۴ را تصویب کرد.
این قانون از ســال ۸۷ ابلاغ شــده و با وجود اینکه بیش از ۱۰ ســال از 
زمان ابلاغ آن می گذرد، هنوز به درســتی اجرایی نشده است. سیاست 
اصل ۴۴ دارای ۵ اصل مهم است، اولین اصل آن آزادسازی اقتصادی و 
توانمندســازی بخش خصوصی و مهم ترین اصل آن را می توان کاهش 
تصدی گری دولت دانست که با این اصل امور اقتصادی به مردم واگذار 
می شــود؛ در اقتصاد مردمی نقــش دولت از مداخله بــه نظارت تغییر 

می کند.
اصل ۴۴ به واگذاری شــرکت های دولتی محدود نمی شود، متأسفانه 
این اصل به واگذاری ها محدود شده در حالی که بر اساس آن باید نقش 
تصدی گری دولت تغییر کرده و اقتصاد به مردم واگذار شود، همچنین 

بر اساس آن باید تشکل ها به میدان عمل آیند.
بر اساس ماده ۹۱ قانون اساسی، بخش خصوصی و اتاق ها باید به عنوان 
مشاور ســه قوا نقش آفرینی کرده و در رفع موانع کســب وکار و ایجاد 
فضای مســاعد کارآفرینی تمام تــلاش خود را به کار برنــد و اتاق ها را 

موظف کرد برای مساعد شدن این فضا پیشنهادهای لازم را ارائه دهد.
با تلاش دولت و مجلس و بخش خصوصی، قانون مدیریت کســب وکار 
حاصل شــد،  این قانون تحولی عظیم در نظام کسب وکار ایجاد کرد و از 

آنجایی که از زمان خود جلوتر بود، مترقی محسوب می شود.
در ماده ۲ و ۳ قانون مدیریت کســب وکار تمام کمیسیون های دولت و 
مجلس در قوانینی که به تولید، صنعت و کار مربوط اســت، موظف اند 
نظرات تشــکل ها را جویا شــوند؛ در مجلس در کمیســیون های ویژه 
حمایت از تولید داخلی، اصل ۴۴، صنایــع، اقتصادی، بودجه و... تلاش 

شده جلسات با حضور نمایندگان تشکل ها برگزار شود.
مهم ترین مشکل در حوزه تولید مقررات دســت و پاگیر، آیین نامه ها، 
مصوبات و بخشنامه ها اســت در راســتای اجرای اصل ۴۴ هیات های 
مقررات زدایی تشکیل شــود، اگرچه این هیات ها تشــکیل شد اما از 

آنجایی که فاقد ضمانت اجرایی بود، کارایی نداشت.
بر اساس ماده ۷۶ هیاتی متشــکل از ســه اتاق و دولت و مجلس و قوه 
قضاییه در هیاتی باید قوانینی که مانع و مخل کســب وکار محســوب 
می شدند، شناسایی شده و به مجلس، دولت و قوه قضاییه  ارائه می شد 

اما ضمانت اجرایی ندارد.
در مــاده ۵۷ قانون رفــع موانع تولید، وزیر اقتصاد مســئول اســت تا 
با تشکیل جلســه موانع کســب وکار را شناســایی و بخشــنامه ها و 
آیین نامه های مخل در صورتی مصوبه هیات وزیران است در دولت و در 

صورتی که قانون مجلس است در مجلس اصلاح شود.
بر اساس قانون حداکثر اســتفاده از توان داخلی، درصورتی که دستگاه 
دولتی و نهادی به کالایی نیاز داشــت و این کالا با کیفیت مناســب در 

داخل تولید می شد، موظف است کالای داخلی خریداری کند.
سامانه ای طراحی شده که تولیدکنندگان توانمندی های خود را در این 
سامانه ثبت کنند، از سوی دیگر دســتگاه های دولتی نیز نیاز خود را در 
آن قرار می دهند و از آنجایی که وزارت صمت، مســئول این ســامانه 
است، باید در صورت امکان نیازهای کشــور را با تولیدات داخلی تامین 

کند.

رییس جمهور:
 ایران از مواضع به حق و منطقی خود 

عقب نشینی نمی کند
 رییس جمهور تصریح کــرد که جمهوری اســلامی از مواضع به حق و 
منطقی خود عقب نشــینی نمی کند و به آمریکایی هــا توصیه می کنم 
که به جای تکرار تجربه شکست خورده فشــار حداکثری به ملت ایران، 

واقعیت ها را ببینند و از گذشته درس عبرت بگیرند.
 آیت الله »سید ابراهیم رئیسی« در جلســه روز چهارشنبه هیات دولت 
در واکنــش به ادعاهای اخیــر آمریکایی ها در خصــوص برجام گفت: 
آمریکایی ها گفته اند ایران باید به برجام برگردد، در حالی که جمهوری 
اسلامی هرگز از برجام خارج نشــده و این آمریکا بوده که نقض پیمان 
کرده است.رییس جمهور افزود: امروز نه تنها برای اروپایی ها به عنوان 
متحد آمریکایی ها در مذاکرات، بلکه برای همه ملت های جهان سؤال 
شده اســت که چرا آمریکا به تعهدات خود در برجام پایبند نماند و از آن 
خارج شــد؟.آیت الله رئیســی به تحریم های ظالمانه آمریکا علیه ملت 
ایران اشاره کرد و اظهار داشــت: آمریکایی ها بارها گفته اند فشاری که 
به ملت ایران تحمیل کردند بی ســابقه و حداکثری بوده اما سخنگوی 
وزارت خارجه این کشــور رســماً اعلام کرد این فشــارها به هیچ وجه 

کارساز نبوده و مفتضحانه شکست خورده است.
رییس جمهور افزود: آمریکایی ها باید در طول ۴۳ ســال اخیر متوجه 
شده باشند که نمی شود با زبان زور با ملت ایران سخن گفت؛ این عجیب 
اســت که آنها باز هم می خواهند با همان ادبیاتی ســخن بگویند که  به 
طور حتم نتیجه ای برای آنها نخواهد داشــت. جمهوری اسلامی ایران 
در مذاکرات با ۱+۵ و ۱+۴ همواره عقلانی عمل کرده و خواســته های 
منطقی خــود را مطرح کرده اســت. امــروز هم تیــم مذاکره کننده 
خواســته ای خارج از چارچوب ها مطرح نکرده و در تداوم مسیری که 

تاکنون طی شده، بر اساس موازین عمل می کند.
آیت الله رئیسی در ادامه با اشاره به ســفر مسئولان آمریکایی به منطقه 
تأکید کــرد: اگــر رفت وآمدهای مقامــات  آمریکایی به کشــورهای 
منطقه برای تحکیم موقعیت رژیم صهیونیســتی و عادی سازی روابط 
این رژیم با برخی کشورهاســت، تلاش های آنها به هیــچ عنوان برای 

صهیونیست ها امنیت ساز نخواهد بود.
رییس جمهور خطاب به آمریکایی ها گفــت: اگر می خواهید بدانید که 
عملکرد و رفت وآمدهای شــما در منطقه چه اثری داشــته، با چشم باز 
موضع ملت ها را نــگاه کنید که نفرت از صهیونیســت ها و جنایات این 

رژیم در دل آنها افزایش یافته است.
آیت الله رئیسی به اینکه جمهوری اســلامی ایران تمام تحولات منطقه 
را به دقت زیر نظر دارد و از هیچ تحرکی غافل نیســت، تاکید و یادآوری 
کرد که بارها به کسانی که از ســوی آمریکایی ها پیام آورده اند گفته ایم 
که اگر کوچکتریــن حرکتی علیــه تمامیت ارضی ایران انجام شــود، 
با عکس العمــل قاطع ما مواجه خواهد شــد.رییس جمهــور در بخش 
دیگری از ســخنان خود، به موضوع ارتقای زیرســاخت های رفاهی در 
حوزه آموزش عالی گریزی زد  و بر ضرورت توســعه، نوســازی و تجهیز 
خوابگاه های دانشــجویی، بویژه خوابگاه های دانشجویی متاهلی کرد و   
برنامه ریزی دقیقی را  برای مشارکت اقشار مردمی و خَیّرین و همچنین 
همکاری بنیادها و مؤسسات در احداث این خوابگاه ها خواستار شد.آیت 
الله رئیسی همچنین توجه دستگاه ها به خدمت رسانی شایسته به مردم 
و مطالبات آنها تأکید  کــرد و گفت که هیــچ کاری مهم تر از خدمت به 
مردم و حفــظ آرامش و امیــد در جامعه نیســت، از افزایش ســرمایه 

اجتماعی و امید در دل مردم به عنوان ابَرَپروژه دولت سیزدهم یاد کرد.

یادداشت

تریبون

 رئیس ســازمان برنامه و بودجــه از تخصیص ۲۷ هزار 
میلیــارد تومان بــرای پروژه های عمرانــی خبر داد و 

شایعه بازگشت ارز ۴۲۰۰ تومانی را رد کرد.
سید مســعود میرکاظمی در حاشــیه هیأت دولت در 
جمع خبرنگاران، درباره تعهدات ســفرهای اســتانی 
دولت گفت: پایان سال گذشــته ۱۳۵ درصد تعهدات 
سفرهای استانی اجرایی شــد که ۳۵ درصد بیشتر از 

تعهدات بود و امسال هم بیشتر خواهد بود.
رئیس ســازمان برنامه و بودجه با بیــان این که عمده 
درآمدهای کشــور از مالیات و نفت است، افزود: از آنجا 
که مالیات ها از مرداد ماه پرداخت می شــود و از آن سو 

قرار اســت برای عمران اســتقراض نکنیم، 
پرداخت هــای عمرانی از مرداد ماه بیشــتر 
می شود.میرکاظمی افزود: به همین منظور 
۱۲ هزار میلیــارد تومان از تیــر اختصاص 
دادیم که این مبلغ علاوه بر ۱۵ هزار میلیارد 
تومان اوراق اســت کــه بــرای پروژه های 

عمرانی اختصاص داده شده است.
رئیس ســازمان برنامه و بودجه در خصوص رتبه بندی 
معلمان هم توضیح داد: برای رتبه بندی معلمان ۶ هزار 
میلیــارد اعتبار در نظر گرفته بودیــم. منابع و مصارف 
برای هر ماه بسته می شــود و قبل از رسیدن پایان ماه 

انجام می شــود.میرکاظمی مبلغ بودجه را 
۳۸ هزار میلیــارد اعلام و اضافــه کرد: برای 
رتبه بندی منبع گذاشتیم و در سقف بودجه 

این منابع پرداخت می شود.
وی با رد برخــی اخبار مبنی بــر ارائه لایحه 
از ســوی دولت به مجلس برای بازگشــت 
ارز ۴۲۰۰ تومانی اظهار داشــت: بازگشــت 
ارز ۴۲۰۰ تومانی درســت نیســت و چیزی به نام ارز 
ترجیحی نداریم. اگر دولت بخواهد حمایت کند، باید 
مابه التفاوت ریالی را پرداخت می کند که این فقط برای 
گندم و دارو است.میرکاظمی در عین حال خاطرنشان 

کرد: یکی از بحران های جدی در همه کشورهای دیگر 
هم افزایش قیمــت غذایی و انرژی اســت؛ طوری که 

حتی کشورهای بدون تورم هم جهش تورم داشتند.
رئیس ســازمان برنامه و بودجــه با اشــاره به تلاش 
دولت در حمایت از مردم با پرداخــت عادلانه یارانه ها 
ادامــه داد: پیش از این هر تنُ روغــن را ۷۰۰ دلار وارد 

می کردیم که الآن به ۲۴۰۰ دلار در تنُ رسیده است.
میرکاظمــی دربــاره مصوبــه پرداخــت عیــدی 
مناســبت های ملی و مذهبی و پرداخت آن به معلمان 
گفت: اصلًا چنین مصوبه ای نداریم و اگر باشــد همراه 

دیگر کارکنان دولت به معلمان هم پرداخت می شود.

بودجه

خریدار   دبیر انجمــن صنایع همگن نیرو 
محرکه و قطعه ســازان خودروی کشــور 
پیش بینی کرد: بــه زودی و با عرضه خودرو 
در بورس، قیمت های کاذب موجود در بازار 
تعدیل شــده و همچنین قیمت کارخانه ای 

خودروها اصلاح شود.
»آرش محبی نژاد« افزود: هرچند معتقدیم 
شــیوه درســت قیمت گــذاری خــودرو، 
آزادسازی قیمت ها و تبعیت از قوانین عرضه 
و تقاضاست، اما در شرایطی به سر می بریم 

که چنین چیزی امکان پذیر نیست.
وی بیان داشــت: هرچند عرضه خودرو در 
بورس گزینه ای ایده آل محسوب نمی شود، 
اما در شــرایط فعلــی بــرای برون رفت از 
وضعیت پیــش آمده شــاید بهترین گزینه 
باشــد و در کوتاه مدت شــاید چاره دیگری 

وجود نداشته باشــد.این مقام صنفی تاکید 
کرد: ســازوکار و شــیوه عرضه خودرو در 
بورس باید بــه صورتی تعیین شــود که در 
عمل، اجرایی و عملیاتی بوده و مشکلاتی به 
دنبال نداشته باشد و در این زمینه همه چیز 
به طراحان طرح و اجراکنندگان بســتگی 
دارد.وی پیش بینی کرد که با عرضه خودرو 
در بورس، قیمت های کاذب موجود در بازار 
تعدیل شــده و همچنین قیمت کارخانه ای 
خودروهــا اصلاح شــود و به ایــن ترتیب 
خودروسازان و قطعه سازان با زیان کمتری 

مواجه خواهند شد.
محبی نژاد، زیان انباشته بیش از ۱۱۰ هزار 
میلیارد تومانی ایران خودرو و سایپا تا پایان 
سال ۱۴۰۰ را یادآور شد و گفت: ادامه مسیر 
با این شیوه و تداوم زیان دهی میسر نیست 

و منجر به ورشکســتگی این دو خودروساز 
خواهد شــد که به معنــای از بیــن رفتن 

سرمایه های ملی است.
وی یادآور شــد: امروز هم مردم خودروها را 
با قیمت های بالا در بــازار می خرند و فاصله 
ایجاد شــده قیمت کارخانــه ای و بازاری 
خودروها نه به نفــع تولیدکننده و نه به نفع 
مصرف کننده اســت، امــا معتقدیم عرضه 
در بورس این شــکاف را پر کرده و بازار را به 

تعادل نزدیک می کند.
دبیر انجمن صنایع همگــن نیرو محرکه و 
قطعه سازان خودروی کشور ادامه داد: این 
شیوه در میان مدت نیز با شکل دهی رقابت 
در بورس، موجب ارتقای کیفی خودروهای 
تولیــدی، متنوع تــر شــدن تولیــدات و 

همچنین افزایش تیراژ خواهد شد.

وی تاکیــد کرد:  با وجود مطالب یاد شــده، 
اما نحوه و شــیوه عرضه خودرو در بورس در 
نخستین گام بســیار مهم است و امیدواریم 
در این مســیر دولــت، مجلس و ســازمان 
بورس از مذاکره و مشــورت با تشــکل ها و 
انجمن هــای بخش خصوصــی، همچنین 
مجربین این حوزه غافل نشــوند تا شــاهد 
کمترین تبعات بوده و پربار شــدن فرآیند 

تصمیم گیری را شاهد باشیم.
به گزارش ایرنا، روز گذشــته شورای عالی 
بــورس و اوراق بهــادار، عرضه خــودرو در 
بــورس کالا را با هماهنگــی وزارت صمت 

مصوب کرد.
عرضه خودرو در بــورس کالا در تاریخ ۱۸ 
خردادماه بــا درخواســت وزارت صنعت، 

معدن و تجارت تعلیق شده بود.

در آن زمان مدیر بازرسی و امور اعضا بورس 
کالای ایــران در نامــه ای به شــرکت های 
کارگزاری اعلام کــرده بود کــه علی رغم 
آماده ســازی زیرســاخت های لازم برای 
انجام معاملات خودرو در بورس کالا با توجه 
به نامه روز گذشــته معاونت صنایع حمل و 
نقل وزارت صمت مبنی بر مصوبات شصت 
و ســومین جلسه شــورای عالی هماهنگی 
اقتصادی، عرضــه خودرو در بــورس کالا 

تعلیق می شود.
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خریدار  مشاور وزیر اقتصاد گفت: در طرح 
هوشمندســازی یارانه نان، افزایش قیمت، 
محدودیت خرید بــرای مــردم نخواهیم 
داشــت و حتی ابزار خاصی تحــت عنوان 

کارت نان وجود ندارد.
به گزارش وزارت امور اقتصــادی و دارایی، 
»محمــد جــلال« دربــاره اجــرای طرح 
هوشمندسازی و مردمی ســازی یارانه نان، 
اظهار داشــت: یارانه آرد و نــان یک تفاوت 
ماهوی با یارانه ســایر کالاهای اساســی و 
حتی حامل های انــرژی دارد و اینکه وقتی 
یارانه را به خــود کالا اختصاص می دهیم، 
کسانی از یارانه بیشــتر منتفع می شوند که 
بیشتر مصرف می کنند، اما در سایر کالاها و 
حتی حامل های انرژی، افراد پرمصرف مان، 

بیشتر افراد متمکن هستند.
وی افــزود: در موضوع نــان، پرمصرف ها، 
افراد و خانواده هایی هستند که تمکن مالی 
پایین تری دارنــد و به دلیــل اینکه امکان 
تأمین کالاهای مصرفی دیگر را ندارند، نان 
بیشــتری مصرف می کنند؛ البته به شرطی 

که واقعاً نان به مصرف این خانوارها برسد.

جلوگیری از انحراف مصارف گندم 
آرد و نان 

مشــاور وزیر اقتصــاد، هــدف اصلی طرح 
مدیریت هوشــمند یارانه آرد و نــان یا به 
اختصــار )مهیــا( را جلوگیــری انحراف از 

مصارف گندم و آرد و نان عنوان کرد. 
وی توضیــح داد: در ســمت مــردم اتفاق 
ویژه ای را مشــاهده نخواهیم کرد؛ یعنی نه 
افزایــش قیمت نان و نــه محدودیت خرید 
نان توسط مردم را خواهیم داشت و نه حتی 
ابزار خاصی تحت عنوان کارت نان یا چیزی 
شــبیه این برای مردم وجــود دارد، به این 
معنی که مردم با کارت بانکی خودشان از هر 
بانکی که باشد، مطابق سابق خرید نان را با 

همان نرخ سابق انجام می دهند.

عملکرد نانوا قابل ارزیابی می شود
ســمت  از  فقــط  داد:  ادامــه  جــلال 
کارتخوان های هوشــمند، یا بستر پرداخت 
هوشــمندی که به ایــن ســامانه متصل 
اســت، تغییر اتفاق می افتد و عملکرد نانوا 
سنجیده شده و قابل ارزیابی می شود، با این 
رویکرد بحث ما این اســت که دسترسی به 
آرد یارانه ای یا یارانــه آرد، منوط به میزان 

عملکرد فروش نان به مردم است.
وی اضافه کرد: قبــلًا این تخفیف با رایزنی و 
چانه زنی اتفاق می افتاد، یعنی یک سهمیه 
آرد مشخصی به نانوا داده می شد ولی اینکه 
برای آن عملکردی وجود دارد یا خیر، دیگر 
بررســی نمی شــد؛ یعنی ما نمی توانستیم 
خروجی را بســنجیم، این زیرســاخت در 
فاز نخســت خودش کــه بحث اســتقرار 
ســامانه های پرداخت هوشــمند اســت، 

سنجش عملکرد نانوایان را انجام می دهد.
مشاور وزیر اقتصاد گفت: سهمیه آرد برای 
نانوایان متعهد و درستکار و توانمند در این 
طرح به تدریج  برداشته می شــود و هزینه 

بالای اجاره نانوایی که ناشــی از سهمیه آرد 
بوده اســت، به آرامی کاهــش پیدا می کند 
و همچنیــن هزینه مجوز به مــرور کاهش 

می یابد و به سمت صفر حرکت می کند.
وی متذکر شــد: بنابراین در نهایت هزینه 
تولید نــان بــرای ایــن نانوایــان کاهش 
خواهد یافت و از ســوی دیگــر افرادی که 
بیشــتر با انگیزه عرضه خارج از شبکه آرد و 
سوءاســتفاده از آرد ارزان، کسب وکار خود 
را فعال کرده بودند و مجــوز گرفته بودند، 
موضوعیت کار برایشــان از دست می رود، 
چراکه در این طرح به آنان یــا آرد یارانه ای 
مبتنی بر عملکرد ثبت شــده در این سامانه 
اختصاص می یابد یا آرد و گندم آزادســازی 
می شود و اگر شــرایط فراهم شود و در یک 
استان آزمایش شود، مابه التفاوت نرخ آزاد 
با نرخ فروش نان، یا همان قیمت تمام شده 

نان به حساب آنان واریز می شود.
جلال بیان کرد: این طرح بــا دو رویکرد در 
فاز دوم خــود پیگیری خواهد شــد؛ یا آرد 
یارانــه ای مبتنی بــر عملکــرد اختصاص 
می یابد یــا آرد و گندم به نــرخ آزاد تغییر 
قیمــت می یابــد و بــه ازای عملکــرد، 
مابه التفاوت آن به نانوا پرداخت می شــود، 
ولی از ســمت مردم هیچ تغییری نداریم و 
هیچ جهش قیمتی یا هزینه ای به مردم وارد 

نمی شود.

استفاده از مفهوم الگوی متعارف
وی یادآور شــد: از ســمت مــردم اصولاً ما 
محدودیت یا مفهومی تحت عنوان سهمیه 
نان نداریم، وقتی می گوییم سهمیه، یعنی 
یک قیمــت نان اصطلاحــاً ترجیحی و یک 
قیمت آزاد نان داریــم و کلًا رویکرد طرح، 
رویکــرد مدیریت داده محور اســت. یعنی 
ما ســمت نانوا در بیشــتر اوقات و گاهی از 
ســمت مردم یا خریداران، ممکن اســت 
تراکنش های غیرمتعارف داشــته باشــند 
که در اینجــا از مفهــوم الگــوی متعارف 
اســتفاده کردیم و میانگین رفتاری فروش 

یا خرید نان در بین نانوایان و مشــتریان در 
هر منطقه، سنجیده می شــود چون در هر 

منطقه یک الگوی رفتاری متفاوت داریم.
مشــاور وزیر اقتصاد افــزود: مــا از همان 
میانگیــن عملکــرد نانوایان یــا میانگین 
عملکــرد خریــداران، الگوی متوســط را 
اســتخراج می کنیم و فعالیت کردن حوالی 
این الگو را متعــارف می دانیــم؛ اما فاصله 
گرفتن از این الگو قاعدتــاً متعارف نخواهد 
بــود، یعنــی نانوایی کــه احیانــاً بخواهد 
تقلب کند و با یــک کارت چند بار تراکنش 
خرید بزند یا بیــش از حــد تراکنش های 
غیرواقعی در کارتخوان داشــته باشــد، با 
یک تحلیل داده ســاده، استخراج می شود 
و تراکنش های غیرمعمول از  مابه التفاوتی 
که قرار اســت به وی پرداخت شــود یا آرد 
یارانه ای که قرار است مابه التفاوت آن به نانوا 
پرداخت شود، حذف خواهد شد و همچنین 
برای نانــوا رتبــه اعتباری در نظــر گرفته 
می شود که به ازای هر بار ارتکاب روش های 

متقلبانه، رتبه اعتباری نانوا کاهش یابد.
وی یادآوری کرد: این روش باعث می شــود 
که ضریب تخفیف بازپرداخــت یا تخفیف 
مابه التفــاوت آرد یارانه ای کاهــش یابد و 
مدت ها طول بکشــد که نانــوا بتواند رتبه 
اعتباری اش را ترمیم کند؛ لذا با یک الگوی 
بازدارنــده غیرقضایی ترجیــح می دهیم 
که موضــوع حل وفصل شــود و نانوایی که 
زحمتکش اســت و می خواهد مفصل روی 
این حوزه کار کند و قبلًا محدودیت سهمیه 
آرد داشــت و یا نمی توانست از یک حجمی 
بیشــتر تولید کند، در این طــرح دیگر آن 
محدودیت ها به صورت خودکار برداشــته 

می شود.
جلال ادامــه داد: از آن طرف یک عده ای که 
صرفاً به دنبال سهمیه هستند، موضوعیت 
ادامه کسب وکارشان از بین می رود و خود به 
خود مجبورند یا تغییر شیوه دهند و یا واقعاً 
به فکر تولید نان برای کسب سود باشند و یا 

اینکه کلًا این کسب وکار را رها کنند.

پوشش ۶3 درصدی کارتخوان های 
هوشمند در کشور

وی با اشــاره به بــرآورد صرفه جویی ۱.۵ 
میلیارد یورویی ســالانه با اجرای این طرح 
تشــریح کــرد: برآوردهای بیشــتر از ۱.۵ 
میلیارد یورو هم از محل ذخیره گندم و آرد 
صرفه جویی با این طرح خواهیم داشت که 
این از طریق بررسی داده هایی که از سامانه 
به دســت می آید، مشــخص شــده است، 
با گذشــت حدود ۵۵ روز از این طرح، ما از 
نظر تعداد کارتخوان بیــش از ۶۳ درصد از 
کل کشور را پوشــش داده ایم و از نظر تعداد 
تراکنش هــای فروش نــان نانوایی ها بیش 
از ۸۹ درصد نانوایی های کشــور را پوشش 

داده ایم.
مشــاور وزیر اقتصاد گفت: قبل از شــروع 
طرح، روزانه چیزی حــدود هفت میلیون 
تراکنش فــروش نــان در کارتخوان های 
نانوایی های سراســر کشــور داشتیم که 
مبتنی بــر آمارهای بانک مرکزی اســت و 
الان بیــش از ۶ میلیون تراکنــش را روزانه 
در سامانه مشاهده می کنیم و تخمین های 
اولیه نشــان می دهد که ایــن مبنای ۳۰ 
درصد انحراف، تخمین رو به بالایی نیست، 
بلکه یک تخمین معمولی و شــاید هم رو به 
پایین باشــد و عدد جلوگیری از انحرافات و 
تقلب ها و سوءاســتفاده ها شــاید بزرگ تر 
از این هم باشــد؛ ولی اجمالاً بــرای طرح 
موضوع همان ۳۰ درصــد انحراف عددی 
اســت که روی آن اطمینان حاصل شــده 
اســت که وجــود دارد و امیدواریم که این 
طــرح بتواند تا حد بســیار زیــادی از این 
انحرافــات را بدون ایجاد تنــش قیمتی یا 
محدودیتــی در خریــد بــرای خریدهای 

متعارف، مدیریت بکند. 
وی همچنیــن توضیــح داد: خریدهــای 
کسب وکارها و نهادهای بزرگ و خریدهای 
حجیم که اصطلاحــاً ناظر به یــک نهاد یا 
مجموعه ای اســت، صرفاً با ثبت اطلاعات 
آن نهــاد یا کســب وکارها، اطلاعــات فرد 

خریداری که به نمایندگی از آنها می خواهد 
خرید را انجام بدهد، تراکنش های خریدش 
تبدیل به تراکنش های متعارف می شــود 
و جزو عملکــرد نانوا هم محاســبه خواهد 
شــد؛ اما اگر این کار را انجام ندهد، عملکرد 
خریدش جــزو عملکــرد خروجــی نانوا 
محسوب نمی شــود و از تخفیف های بعدی 

دچار مشکل خواهد شد.

پرداخت 15 درصد مازاد عملکرد فروش 
کارتخوان های هوشمند با نانوایان

جلال درباره نرخ های اعلام شــده از سوی 
اتحادیه عنوان کرد: اینها همان نرخ ســال 
گذشته اســت و هیچ تغییری نکرده است، 
مبنای عمل مطابق همــان قانون مجلس و 
هم نرخ های ســال ۱۴۰۰ است و چون این 
نرخ ها تغییر نمی کند، نانوایانی که  فعالیت 
می کنند، فعلًا بعــد از نصب کارتخوان های 
هوشــمند و مبتنــی بر عملکردشــان ۱۵ 
درصد مازاد پرداخت به آنها در پایان هر روز 
پرداخت می شــود و پیگیر هستیم که این 
عدد افزایش یابد تا نانوایان بتوانند افزایش 
هزینه های اجاره و دســتمزد خودشــان را 
پوشش بدهند و بتوانیم از کسی که فعالیت 
درست و سالم انجام می دهد به قدر کفایت 
حمایت کنیم تا کســب وکارش ادامه پیدا 

کند.
وی توضیــح داد: از ســمت مــردم هــم 
زیرســاخت مشــارکت بــرای رتبه بندی 
نانوایان و اخذ نظر مــردم راجع به کیفیت 
و مقــدار نــان بــرای هــر نانوایــی اعم از 
کم فروشــی و احیاناً گــزارش دادن برخی 
تقلب ها و ... با اســتفاده از ظرفیت مردم هم 
پیش بینی هایی انجام شــده اســت که در 

آینده به آن پرداخته خواهد شد.

ابزار جدیدی تحت عنوان کارت نان 
صحت ندارد

این مقام مسوول متذکر شد: مجدداً تأکید 
می کنم کــه در راهکار طرح پیشــنهادی 
مدیریت هوشــمند یارانه آرد و نــان که از 
ســمت وزارت اقتصاد مدیریت می شــود و 
وزارتخانه های کشور، کشــاورزی، رفاه و ... 
همکاری بســیار خوب و نزدیکی داشتند و 
مسئولان اســتانی هم همراهی و دقت نظر 
بالایی داشــتند، کار به خوبی پیگیری شد، 
اما حتماً نواقصی در کار وجــود دارد که در 

طول زمان رفع خواهد شد.
وی خاطرنشان کرد: از مردم هم که صبوری 
به خرج می دهند تشــکر و تأکید می کنیم 
که در این طرح هیچ گونه افزایش قیمتی در 
حوزه نان ســنتی را به دنبال نخواهد داشت 
و محدودیت های خرید هــم وجود نخواهد 
داشــت و ابزار جدیدی تحت عنوان کارت 
نان و ... هم یک شایعه و گمانه زنی رسانه ای 
بوده و صحت ندارد و مردم با هر کارت بانکی 
که نزد خودشــان اســت می توانند خرید 
خودشان را انجام دهند و هیچ گونه تغییری 
از طریــق کارتخوان های جدیــد نخواهیم 

داشت.



مدیر درمان تأمین اجتماعی استان اصفهان:

بیمارستانمیلادجایگزینشریعتیمیشود

استان

 اصفهان-مریم مومنی مدیر درمان تأمین اجتماعی 
استان اصفهان با اشاره به اینکه عمر طبیعی بیمارستان 
شریعتی تمام شده، گفت: در صورت آماده شدن و تایید 
نقشه های بیمارســتان میلاد، کلنگ این بیمارستان تا 
پایان امسال به زمین زده می شود و طی چندسال آینده 

جایگزین بیمارستان شریعتی خواهد شد.
محمد رجالی اظهار کــرد: امنیــت اجتماعی یک حق 
انســانی اســت که برای محافظــت در برابــر حوادث و 
چالش هایــی زندگی ضروری اســت. امنیــت درآمد و 
ســلامت دو رکن یک جامعه توســعه یافته اســت که 
بدون آنها جامعه دچار مشــکل می شود و سازمان تامین 

اجتماعی این دو مقوله را مدنظر قرار داده است.
وی با اشــاره به اینکه ســازمان تأمین اجتماعی بیش از 
نیمی از جمعیت کشــور را تحت پوشش دارد، گفت: این 
ســازمان اولین خریدار درمان در کشور است و بیشترین 
هزینه برای درمان توسط سازمان تامین اجتماعی انجام 
می شود. ضمن اینکه دومین ارائه کننده خدمات درمانی 

هستیم.
مدیر درمان تأمین اجتماعی اســتان اصفهــان با بیان 
اینکه این ســازمان از خیلی پیش تر تحول دیجیتالی را 
شروع کرده، گفت: سال ۹۶ اجرای نسخه الکترونیک در 
مراکز ملکی شروع شد و در دو سال اخیر نیز این فعالیت 

گسترده تر شد.
وی افزود: با تمام مشکلاتی که در این چندسال داشتیم، 
در حوزه درمان تحولات خوبی داشــتیم و ســعی شده 

بیشترین خدمات را به مردم ارائه دهیم.
رجالی با بیان اینکه درمان تأمین اجتماعی در دو بخش 
است، توضیح داد: یکی درمان مســتقیم در مراکز ملی و 
یکی درمان غیرمستقیم که به شکل خرید درمان است. 
در استان اصفهان سه بیمارســتان بزرگ ملکی با ۷۵۰ 
تخت، ۲۸ درمانگاه عمومی و تخصصــی و یک درمانگاه 

دندانپزشکی داریم.
وی با اعــلام اینکه در ســال ۱۴۰۰ در بخــش درمان 
مســتقیم ۶۶ هزار بســتری، ۴۰ هزار عمــل جراحی و 

۴۳ میلیون ویزیت ســرپایی داشــتیم، افزود: در بیشتر 
شهرستان ها درمانگاه عمومی یا پلی کلینیک داریم و با ۴ 

هزار مرکز درمانی در استان نیز قرارداد داریم.
وی یادآور شد: بیمارستان شــریعتی رتبه اول کشور را 

با ۳۱ هزار و ۸۰۰ بســتری دارد. بیمارســتان غرضی در 
رتبه نهم و فاطمه الزهرای نجف آباد در رتبه شــانزدهم 
قرار دارد. بیمارستان شریعتی همچنین رتبه اول اعمال 

جراحی را داشته است.

سرزمین
روزنامه سراسری صبح ایران
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 کرمانشاه-حسنافخارزاده مدیرکل راهداری 
و حمل و نقل جاده ای استان کرمانشاه گفت: با توجه 
به کاهش محدودیت های کرونایــی و به تبع افزایش 
تردد مسافران در سه ماه ســپری شده از سال جاری، 
شاهد رشــد ۳۸۱ درصدی تردد مســافران از پایانه 
مرزی پرویزخان نســبت به مدت مشــابه سال قبل 

بودیم.
»فریبرز کرمــی« توضیح داد: در مجمــوع طی این 
مدت ۴۵ هــزار و ۵۷۳ نفــر مســافر از پایانه مرزی 
پرویزخان در شهرستان قصرشیرین تردد کرده اند و 
در مجموع مسافرانی که در فصل بهار پارسال از پایانه 
مرزی رسمی پرویزخان ترد کردند ۹ هزار و ۶۷۰ نفر 

بودند.
مدیــرکل راهداری و حمــل و نقل جاده ای اســتان 
کرمانشاه در ادامه گفت: مسافر ورودی ایرانی طی سه 
ماهه سال گذشته از مرز پرویزخان  ۲هزار ۶۸۹ مسافر 
بود که در سال جاری شاهد رشد ۱۸۲ درصدی تردد 

مسافر از این مرز بوده ایم.
وی شمار مســافران ورودی از مرز رسمی پرویزخان 
را در سه ماه سال جاری را هفت هزار و ۵۹۴ نفر اعلام 
کرد. کرمــی ادامه داد: در این مــدت ۱۲ هزار و ۶۲۰ 
نفر از پایانه مرزی پرویزخان  عازم کشــور عراق شده 
اند و  نسبت به ســال گذشــته همین بازده زمانی با 

تردد سه هزار و ۵۰۴ مســافر، رشدی ۲۶۰ درصدی 
داشته اســت. مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده 
ای استان کرمانشاه گفت: تردد اتباع خارجی از پایانه 
مرزی پرویزخان رشد چشمگیری داشته به نحوی که 
در سال گذشته یک هزار و ۷۸۹ مســافر از این پایانه 
مرزی وارد کشور شــده اند در صورتی که امسال ۱۵ 
هزار و ۵۳۰ مســافر خارجی وارد کشورمان شده اند 
و رشــدی ۷۶۸ درصدی در این رابطه نسبت به سال 

گذشته دارد.
کرمی در ادامه افزود: تعداد مســافر خارجی که پایانه 
مرزی پرویزخان را برای خروج از کشور انتخاب کرده 
اند ۱۰ هزار و ۸۲۹ نفر اســت که در مقایســه با سال 
گذشته یک هزار و ۶۸۸ نفر مسافر بوده و ۵۴۱ درصد 

افزایش پیدا کرده است.

شهردار شــیراز گفــت: در شش   شیراز - چراغی
حوزه از برنامه راهبردی عملیاتی پنج ساله پنجم شورا 
و شهرداری، ۶۵ راهبرد مشخص شده که ۱۷۶ سیاست 

اجرایی از آن استخراج و اعلام خواهد شد.
احسان اصنافی در نشســت خبری مشترک با رئیس 
شورای اسلامی شهر شیراز، به پنجمین برنامه پنج ساله 
توسعه شهر شــیراز که در حوزه های شش گانه تنظیم 
و تدوین شــده، اشــاره و بیان کرد: این برنامه به عنوان 
پنجمین برنامه در افق ۱۴۰۴ تنظیم شده که در حوزه 
برنامه ریزی تلاش شده تا از همفکری و نظرات اعضای 
شورای اسلامی شهر و صاحبنظران استفاده شود که در 
این راستا برای تدوین این برنامه، ۱۷ کارگروه با ۱۱۰۰ 

نفر ساعت کار انجام شده است.
وی با بیان اینکــه این برنامه قطعاً به تصویب شــورای 
اسلامی شهر به عنوان سیاست گذار و مدیریت شهری 
برسد، افزود: اعضای شورا ریل گذاری اولیه را داشته اند 
و تدبیری که انجام شــده بر این اســت تا در حد فاصل 
ارائه به شورای اسلامی شهر به فراخوان عمومی برسد 
تا پیشنهادات صاحبنظران در حوزه های مختلف احصا 
شود و در زمان بررسی توسط شورای شهر و شهرداری از 

موضوعات مورد پیشنهاد شده استفاده شود.
به گفته شهردار کلان شهر شیراز؛ در شش حوزه از این 
برنامه، ۶۵ راهبرد مشخص شده و ۱۷۶ سیاست اجرایی 

از این حوزه شش گانه استخراج شده که سیاست های 
ابلاغی آن اعلام خواهد شد.

اصنافی گفــت: این برنامه راهبردی در شــش ســر 
فصل شــامل حمل ونقل و ترافیک، اقتصادی و مالی، 
گردشگری، فرهنگی و اجتماعی، محیط زیست، ایمنی 
و ســلامت، خدمات و مدیریت، معماری و شهرسازی 
تهیه شده اســت. وی بیان کرد: پروژه تدوین و تنظیم 
برنامه عملیاتی پنج ساله اول شهرداری شیراز و پایش 
و ارزیابی و بازنگــری آن، اهداف عملیاتی و کمی برنامه 
آن متناسب با رویکردهای مصوب دوره ششم شورای 
اسلامی شهر شیراز به صورت درخت واره تدوین شده 
است. شهردار شــیراز با اشــاره برخی از این راهبردها 
اظهار کرد: در حوزه حمل ونقل عمومی؛ تقویت و توسعه 
خطوط ۳ و۲، ۱ قطار شــهری، خرید اتوبوس در جهت 
کاهش عمر ناوگان، تکمیل کمربندی های شــمال و 

جنوب از مهم ترین برنامه ها است.

فارسکرمانشاه
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان کرمانشاه:

ترددمسافرازپایانهمرزیپرویزخانامسال۳۸۱درصدرشدداشتهاست
شهردار شیراز اعلام کرد؛

۶۵راهبردشاکلهاصلیبرنامهعملیاتیشوراوشهرداریشیرازاست

همزمان باهفته دولت ؛

خط۲قطارشهریکرج
بهرهبرداریآزمایشیمیشود

 

البرز-مظفری رییس مرکز پژوهش و مطالعات راهبردی شــورای 
اسلامی شــهر کرج گفت: خط ۲ قطار شــهری کرج همزمان با هفته 

دولت امسال به بهره برداری آزمایشی می رسد.
محمد اسدیان گفت:  ســال ۸۵ راه اندازی هر کیلومتر از قطار شهری 
حدود ۱۱۰ میلیارد تومان هزینه داشــت ولی امروز این هزینه به یک 

هزارو۲۰۰ تا یک هزارو۵۰۰ میلیارد تومان رسیده است.
وی  با اشــاره به آخرین وضعیت خط ۲ قطار شهری کرج اظهار داشت: 
بنا شده ایستگاه f تا k ج  )۴۵ متری گلشــهر و چهارراه طالقانی(خط ۲ 
قطار شــهری کر به طول حدود ۶.۵ کیلومتر در هفته دولت به صورت 

آزمایشی افتتاح شود.
این مسوول بیان داشت: تست سرد، تســت گرم، راه اندازی آزمایشی 
و بهره برداری آزمایشی مراحلی اســت که قبل از بهره برداری قطعی از 

این ایستگاه ها باید طی شود.
وی اضافه کرد: با راه اندازی آزمایشــی که شــهریور ماه انجام می شود، 
طبق پروتکل های بین المللی ســیر و حرکت قطار شهری، حدود سه 

ساعت در روز مسافر در ایستگاه ها جابه جا  خواهد شد.
اسدیان خاطر نشــان کرد: در بهره برداری قطعی هم ایستگاه ها حدود 

۱۲ ساعت در روز پذیرای مسافران خواهند بود.
این عضو شورا  از بازنگری در اساسنامه قطار شــهری کرج با همکاری 
معاونت برنامه ریزی شــهرداری خبــر داد و گفت: ایــن اتفاق جایگاه 

سازمان قطارشهری کرج را به جایگاه اصلی خود بازمی گرداند.
 وی با اشاره به اینکه ورود به مرحله تست ســرد قطار شهری با جدیت 
در حال پیگیری اســت، افزود: برای انجام تست گرم هم با سازمان قطار 
شــهری تهران مذاکراتی در حال انجام است تا بخشــی از تجهیزاتی 
پیشــرفته ای که برای متروی تهران خریداری شده به کرج انتقال داده 

شود.
عضو شــورای شــهر کرج با بیان اینکه برای راه اندازی آزمایشی قطار 
به ســیگنالینگ نیازی نیســت، گفت: در راه اندازی قطعــی به دلیل 
اینکه تعداد تردد مسافران زیاد می شــود راه اندازی سیستم هوشمند 

سیگنالینگ برای افزایش امنیت مسافران و قطار ضروری خواهد بود.

انتقالپسابتصفیهخانهفاضلابتبریز
بهدریاچهارومیهبهزودیعملیاتیمیشود

تبریز- رحیم جباردخت  نماینده مردم تبریز، اسکو و آذرشهر در 
مجلس شورای اســلامی اعلام کرد: لوله گذاری و انتقال ۱۲۵ میلیون 
مترمکعب پســاب تصفیه شــده فاضلاب تبریز به دریاچه ارومیه تا ۲ 

هفته آینده انجام می شود.
علیرضا منــادی اظهار کرد: یکی از اقدامات انجام شــده در راســتای 
احیای دریاچه ارومیه در ۱۰ ســال گذشــته اجرای مدول دوم تصفیه 
خانه فاضلاب تبریز هست که با تکمیل آن ۱۲۵ میلیون مترمکعب آب 

تصفیه شده به دریاچه ارومیه انتقال می یابد.
وی با بیان اینکه انتقال این پســاب بــه دریاچه ارومیــه نیازمند لوله 
گذاری اســت، گفت: تا ۲ هفته آینده ۱۰ کیلومتــر از این لوله گذاری 
اجرا خواهد شد. نماینده تبریز اظهار کرد: آب تصفیه شده وارد دریاچه 
ارومیه خواهد شــد و قطعا از نابودی دریاچه ارومیه مقابله خواهد کرد 
و دریاچه روز بروز بهتر خواهد شــد.  وی ادامه داد: عملیات انتقال آب 
رودخانه زاب به دریاچه ارومیه هم تکمیل شــده و در حال آماده شدن 
هست. منادی با اشــاره به اینکه از تصفیه خانه فاضلاب شهر ارومیه هم 
۷۵ میلیون مترمکعب فاضلاب تصفیه شــده باید وارد دریاچه شــود، 
گفت: امیدوارم مسئولان اســتان آذربایجان غربی هم تلاش کنند آب 

این رودخانه  تصفیه خانه هم هرچه زودتر وارد دریاچه ارومیه شود. 

۹۵درصدروستاهایبالای۲۰خانوارایلام
بهاینترنتپرسرعتمجهزمیشوند

ایلام – حســن بیگی   مدیرکل ارتباطات و فناوری اطلاعات ایلام 
با بیان اینکه ۹۱ درصد روســتاهای بالای ۲۰ خانوار استان به اینترنت 
پرسرعت مجهز شــدند، گفت: تا ســه ماه آینده با اجرای پروژه های در 

دست اقدام شامل اجرای ۹ سایت ۴G این آمار به ۹۵ درصد می رسد.
عبــاس بیرامی اظهار داشــت: برنامه ریــزی لازم بــرای اتصال ۱۰۰ 
درصدی روستاهای بالای ۲۰ خانوار به اینترنت پرسرعت و شبکه ملی 
اطلاعات تا نیمه اول ۱۴۰۲ صورت گرفته و ابلاغ اعتبار به اپراتورها نیز 

انجام شده است.
وی افزود: به منظور حمایــت از طرح های حوزه فــاوا تعداد ۵۵ طرح 
توســط اداره کل ارتباطات و فنــاوری اطلاعات دریافــت و مبلغ ۵۱ 
میلیارد ریال اعتبار با اشتغالزایی ۱۰۱ نفر با تأیید سامانه کارا پرداخت 

شده است.
مدیــرکل ارتباطات و فنــاوری اطلاعات ادامــه داد: همچنین ۶ طرح 
از محل بند الــف تبصره ۱۸ ســامانه نوآفرین با اشــتغالزایی ۳۰ نفر و 

اعتباری افزون بر ۵۸ میلیارد ریال در دست اقدام است.
بیرامی با بیان اینکه در حال حاضر از لحاظ شــاخص های توســعه در 
حوزه ارتباطات و فناوری اطلاعات به عنوان شــاخص IDI استان ایلام 
بالاتر از میانگین کشوری است، یادآور شد: در چنـــد ســـال اخیر به 
لطف اربـــعین اباعبدالله الحسین)ع( توانسته ایم توسعه ICT استان 

را شاهد باشیم.

 اهــواز – محمد مجــدم معــاون مدیــر امور 
فنی)حفاری( شــرکت ملی مناطــق نفتخیز جنوب از 
ساخت مواد اســتراتژیک کنترل کننده هرزروی سیال 

حفاری برای نخستین بار در کشور خبر داد.
عبدالمجید حیدری لوینه اظهار داشت: این مواد توسط 
یک شــرکت دانش بنیان داخلی با همــکاری مناطق 
نفتخیز جنوب ســاخته شــده و ارزیابی میدانی آن در 
یکی از چاه های نفتی خاتمه یافته و عملکرد آن مناسب 

ارزیابی گردیده است.
وی درباره اهمیت این مواد توضیــح داد: یکی از دغدغه 
های اصلی شــرکت ملی مناطق نفتخیــز جنوب که با 
محوریت معاونت مدیــر امور فنی )حفــاری( در حال 
پیگیری بــوده، جلوگیری و یا کاهــش میزان هرزروی 

سیالات حفاری درون چاه های نفت و گاز می باشد.
حیدری ادامه داد: در همین راســتا و جهت اجرای مفاد 
قانون حداکثــر اســتفاده از توان تولیــدی و خدماتی 
کشــور و حمایت از کالای ایرانی با توجه به بومی سازی 

تکنولوژی های نویــن مواد کنترل هرزروی ســیالات 
حفاری LCM در کشــور، از ســالیان گذشته اقدامات 
مؤثری در ایــن خصوص به عمل آمده کــه از جمله آنها 
می توان به انعقاد قرارداد از طریق قراردادهای ســاخت 
بار اول با یک شــرکت دانش بنیان داخلی اشــاره کرد. 
وی افزود: شــروع به کار قرار داد یاد شده با عنوان "بومی 
ســازی مواد جلوگیری کننده از هرزروی سیال حفاری 
LINGO SEAL و کنتــرل کننده هرزروی ســیال 
 STONE SEAL & SPARK SEAL حفــاری
متناسب با انداه شکاف های ســازند و همچنین شرایط 
پیچیده مخازن نفت و گاز جنــوب غرب ایران" از طریق 
تولید بار اول با شــرکت دانش بنیان جهت استفاده در 
حداقل ۵ حلقه چــاه در حوزه مناطــق نفتخیز جنوب 
نهایی و به مرحله اجرا در آمده اســت. معاون مدیر امور 
فنی)حفاری( شــرکت ملــی مناطــق نفتخیز جنوب 
خاطرنشان ســاخت: تاکنون ارزیابی میدانی در یکی از 
چاه های میدان گچساران انجام و خاتمه یافته است که 

عملکرد شرکت دانش بنیان در کنترل هرزروی سازند 
مناسب ارزیابی گردیده است. وی گفت: در حال حاضر 
ارزیابی میدانی مواد کنترل کننده هرزروی یاد شده در 

دو حلقه چاه در میادین کوپــال و پرنج نیز در حال انجام 
می باشــد و مقرر گردیده اســت که تا پایان سال جاری 

حداقل در ۳ حلقه چاه استراتژیک دیگر انجام گیرد

خوزستان

برای نخستین بار در کشور محقق شد؛

استفادهازمواداستراتژیكکنترلکنندههرزرویسیالحفاریدرمناطقنفتخیزجنوب

بوشهر – رضا حیدری مدیر کل صنعت،معدن 
و تجارت استان استان بوشــهر از صدور ۴۵ فقره جواز 
تاسیس صنعتی با پیش بینی سرمایه گذاری ۱۷۵۱۵ 
میلیارد ریال و اشتغال ۱۶۸۸ نفر طی سه ماهه نخست 

سالجاری در استان بوشهر خبرداد.
مهدی صفوی با اشــاره به صدور مجوزهای تاســیس 
صنعتی در اســتان در بــازه زمانی مذکور افــزود: در 
بخش پیش بینی ســرمایه گذاری ۴۱ درصد و اشتغال 
۶ درصد در مقایسه با مدت مشــابه سال قبل) ۱۴۰۰( 
افزایش داشته است . صفوی گفت: درهمین مدت سه 
ماهه اول ســالجاری تعداد ۶ فقره پروانه بهره برداری 
صنعتی با سرمایه گذاری ۴۰۹۴ میلیارد ریال و اشتغال 

۱۵۴ نفر صادرشــده که در مقایسه با مدت مشابه سال 
گذشــته قبل از نظر ســرمایه گــذاری ۷۴۵ درصد و 
اشتغال ۵۲ درصد رشد داشــته است . مدیر کل صمت 
استان بوشهر با اشــاره به موقعیت جغرافیایی استان و 
توسعه زیر ساخت های موجود نظیر شهرکها و نواحی 
صنعتی، مناطق ویژه اقتصادی و غیره عنوان کرد: طبق 
برنامه ریزی صــورت گرفته ؛ صدور تعــداد ۲۴۵ فقره 
جواز تاســیس صنعتی با پیش بینی ســرمایه گذاری 
۹۸۲۱۰ میلیارد ریال و اشتغال ۵۶۳۵ نفر و همچنین 
صدورتعداد ۴۵ فقــره پروانه بهره بــرداری صنعتی با 
سرمایه گذاری ۱۰۲۲۸ میلیارد ریال و اشتغال ۷۳۶ نفر 

تا پایان سال جاری ۱۴۰۱ پیش بینی شده است.

فرمانده انتظامی لرســتان از   خرم آبــاد- طولابی
برگزاری جشنواره پلیس، رسانه و امنیت در این استان خبر 

داد.
 سردار یحیی الهی با تجلیل از تلاش های همه زحمت کشان 
عرصه رسانه، اظهار داشت: ارتباط مستمر و دوجانبه پلیس با 

اصحاب رسانه همیشه مثبت و اثر گذار بوده است.
وی افزود: خبرنگاران و فعالان رسانه، قشری زحمت کش، 
دلسوز و منصف هستند و نقش ســازنده آنها به عنوان پل 
ارتباطی بین مردم و مسئولان و ایجاد احساس امنیت روانی 

در جامعه بسیار حائز اهمیت و ملموس است.
فرمانده انتظامی لرستان گفت: خوشبختانه با همکاری و 
همراهی خوب مردم، دستگاه های مرتبط و اصحاب رسانه 

با خدمتگزاران خود در مجموعه انتظامی لرستان، امنیت 
پایداری در سطح استان حاکم است.

سردار الهی عنوان کرد: جشنواره پلیس، رسانه و امنیت در 
هفته فراجا امسال با شعار »پلیس هوشمند، جامعه قانون 

مدار و امنیت پایدار« در استان برگزار خواهد شد.
وی تصریح کرد: دبیرخانه این جشنواره از ۱۵ تیرماه امسال 
فعالیت خود را آغاز و تا ۳۱ شهریور ادامه خواهد داشت و آثار 
ارسالی مربوطه توسط دبیرخانه جشنواره به هیئت داوران 

ارجاع و برگزیدگان انتخاب و از آنها تجلیل خواهد شد.
فرمانده انتظامی لرســتان گفت: آثار ارسالی به جشنواره 
شــامل کلیپ، انیمیشــن، موشــن گرافیک، نماهنگ، 
پادکست، خبرنویسی، گزارش، پوستر، کاریکاتور و … است.

لرستانبوشهر
مدیر کل صنعت،معدن و تجارت استان خبرداد؛

صدور45فقرهجوازتاسیسصنعتیدربوشهر
فرمانده انتظامی استان:

جشنوارهپلیس،رسانهوامنیتدرلرستانبرگزارمیشود
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 درخواست صدور گواهی تمکن مالی
 در همراه بام

در نسخه جدید »همراه بام« بانک ملی ایران، 
امکان ثبت درخواســت صدور گواهی تمکن 
مالی برای کاربران فراهم شد.به گزارش روابط 
عمومی بانک ملی ایران، در نســخه جدید این 
سامانه تحت سیســتم عامل اندروید ویرایش 
۳.۴.۱.۱۰۹  محیطی فراهم شده که مشتری 
پس از ورود، پذیرش دستورالعمل مربوطه و پر 

کردن فرم آن، درخواست صدور گواهی تمکن مالی را ارایه کند.
گواهی تمکن مالی، ســندی معتبر و رسمی اســت که در بانک صادر و 
در آن موجودی انواع حساب ها درج می شــود. نوع گواهی تمکن مورد 
درخواست شــامل گردش حســاب یا آخرین موجودی حساب، بازه 
زمانی گردش حســاب، شماره حساب مشــتری و... مواردی است که 

متقاضی درخواست این گواهی باید آن را در سامانه بام اظهار کند.
همچنین در نســخه جدید بارگذاری شــده بام، امــکان اضافه کردن 
حساب مشترک نیز میسر و مشکل انتقال چک های صیادی رفع شده 

است.

سامانه پل در درگاه هما بانک توسعه صادرات 
ایران عملیاتی شد

سامانه پرداخت لحظه ای )پل(، در درگاه هما 
بانک توســعه صادرات ایران در نســخه های 

موبایلی و نسخه وب، عملیاتی شد.
به گزارش روابط عمومی بانک توسعه صادرات 
به نقل از مدیریــت امور فنــاوری اطلاعات و 
امنیــت فضای مجازی ســامانه پل )ســامانه 
پرداخت لحظه ای( ، سرویســی بیــن بانکی ، 
هماهنگ و استاندارد در سطح کشــور با نظارت بانک مرکزی، تسویه 
پرداخت های لحظه ای با حجم بالا را در هرســاعتی از شبانه روز فراهم 
میسازد.براساس این گزارش، هدف اصلی سامانه پل ، تراکنش پرداخت 
با مبالغ خرد ، مبتنی بر حســاب بوده و برپایه نیازهای بازار و انتظارات 
کاربران، ابــزار انتقال اعتبــار الکترونیکی داخلی جدیــدی را معرفی 

میکند که ظرف چند ثانیه قابل اجراست.
درگام اول ، سامانه پل در هما )نســخه موبایلی و وبی( ، برای مشتریان 
عملیاتی شده و در مراحل بعد در نســخه تحویلداری شعبه و BiB نیز 
عملیاتی خواهد شد .برخی ویژگیهای سامانه پل شامل کارکرد شبانه 
روزی، احتســاب هرروز تقویمی به عنوان روز کاری، تعویض تاریخ روز 
کاری بصورت لحظه ای و در نیمه شب، واریز فوری یا نزدیک به فوری به 
حساب ذینفع ، پردازش هرتراکنش ظرف چند ثانیه پردازش، پردازش 
و تبادل بی درنگ اطلاعــات، یک تراکنش به ازای هــر پرداخت و یک 
گزارش برای هر دستور پرداخت و تســویه خالص چند جانبه از طریق 
ساتنا خواهد بود.در ســامانه پل از بهترین اســتانداردها و شیوه های 
تراکنش مستقیم استفاده میشــود تا تراکنش بدون مداخله دستی در 
عملیات مستمر )۲۴ ســاعت شــبانه روز ، هرروز حتی در آخر هفته و 

تعطیلات( انجام شود.
این سامانه از الزامات استانداردهای بالای امنیتی، ریسک پایین و بازده 
هزینه پیروی میکند و در آینده بخش زیادی از پرداخت های خرد به آن 

منتقل شده و جایگزین سرویس کارت به کارت می شود.

مدیرعامل بانک کارآفرین:
قرض الحسنه؛ بستری مناسب برای توسعه 

کارآفرینی است
احمد بهاروندی با اشــاره به آغاز دومین دوره جشــنواره حساب های 
قرض الحســنه نیک آفرین، بر ترویج فرهنگ سخاوت و بخشندگی در 
جامعه تاکید کرد و قرض الحســنه را یک الگوی مهم در سبک زندگی 
ایرانی - اسلامی دانست.به گزارش روابط عمومی بانک کارآفرین، دکتر 
احمد بهاروندی در گفت و گو با خبرنگار واحد ارتباطات، به آغاز دومین 
دوره جشنواره حساب های قرض الحسنه نیک آفرین اشاره کرد و گفت: 
از سال گذشــته  با اجرای طرح حســاب های قرض الحسنه نیک آفرین 
و افتتاح حســاب قابل توجه از ســوی مشــتریان محترم، طرح های 
تســهیلاتی  بانک نیز افزایش یافت به نحوی که توانســتیم با ارائه انواع 
تســهیلات از جمله فرزنــد آوری، ازدواج، کمک  هزینــه تحصیلی و 
تســهیلات حمایت از تولید، گام هــای موثرتــری در ترویج فرهنگ 

قرض الحسنه در جامعه و رفاه بیشتر شهروندان برداریم.
بهاروندی بــا تاکید بر اینکه قرض الحســنه بســتری مناســب برای 
توسعه کارآفرینی اســت، ترویج این مهم را اشــاعه فرهنگ سخاوت و 
بخشــندگی در جامعه دانست و افزود: قرض الحســنه یک الگوی مهم 
در سبک زندگی ایرانی- اسلامی به شــمار می آید و مشارکت مردم در 
طرح های قرض الحســنه بانک کارآفرین نیز موجب شده است تا امور 
نیکوکارانه دیگری از جملــه تامین هزینه جهیزیه برای نوعروســان، 
ساخت مسکن روستایی، تاسیس مدرســه، تامین تجهیزات پزشکی 
برای بیمارســتان های مناطق محروم و همچنین اعطای تســهیلات 
قرض الحسنه اشــتغال زایی، حمایت از شــرکت های دانش بنیان و ... 
هم توسط بانک کارآفرین در راستای ایفای مسئولیت اجتماعی انجام 
شود.گفتنی اســت دومین دوره جشنواره حســاب های قرض الحسنه 
بانک کارآفرین از یکم تیرماه آغاز شــده اســت و تا پایان شــهریورماه 
سال جاری ادامه خواهد داشت.مشــتریان محترم می توانند با افتتاح 
حساب قرض الحسنه نیک آفرین، علاوه بر بهره مندی از اجر معنوی این 
اقدام نیکوکارانه، در قرعه کشی میلیاردها ریال جوایز نفیس نقدی نیز 

شرکت کنند.

مدیرعامل بورس انرژی خبر داد
انتشار اوراق سپرده کالایی بر حامل های انرژی 

مختلف تا پایان سال
مدیرعامل بــورس انرژی گفت: بــا تصویب معافیت مالیــات بر ارزش 
افزوده اوراق سپرده کالایی تا پایان ســال گواهی های سپرده بر حامل 

های انرژی گوناگون منتشر می شود.
 در روزهای گذشــته مجدداً بحث اوراق ســپرده کالایی نفت خام در 
رسانه ها مطرح شد؛ موضوعی که ابتدا محسن خجسته مهر، مدیرعامل 
شــرکت ملی نفت ایران آن را دو ماه پیش اعلام کرد. بر اساس اظهارات 
خجسته مهر، با انتشار اوراق به روش گواهی سپرده کالایی، شرکت های 
حقوقی و افراد حقیقی و البته آحاد جامعــه در خرید و فروش نفت وارد 
می شوند. اوراق ســپرده کالایی اوراق بهاداری است که موید مالکیت 
دارنده آن بر مقدار معینی کالا اســت. پشــتوانه این اوراق قبض انبار 

استانداردی است که توسط انبارهای مورد تأیید بورس صادر می شود.
در این رابطه علی نقوی، مدیرعامل بورس انــرژی ایران در گفت وگو با 
خبرنگار مهر با بیان آنکه گواهی ســپرده حامل های انرژی و انتشار آن 
در بورس انرژی ایران یکی از مسائلی اســت که چندین سال پیگیر آن 
بودیم، گفت: یکی از بزرگترین موانع انتشــار این اوراق بحث مالیات بر 
ارزش افزوده ای بود که طبق تفســیر سازمان مالیاتی برای هر معامله از 
گواهی سپرده کالایی می توانست تعلق بگیرد. خوشبختانه این موضوع 
با پیگیری های مستمری که توسط ســازمان بورس و بورس های کالا و 
انرژی انجام شد در بودجه ۱۴۰۱ رفع شد و به تصویب مجلس رسید. بر 
همین اساس، معاملات سپرده کالایی معاف از مالیات بر ارزش افزوده 

شدند.
نقوی ادامه داد: امســال نیز پیگیری انجام دادیم تا گواهی های سپرده 
روی حامل های انرژی گوناگون منتشــر شــوند. اما باید توجه داشت 
حامل های انرژی پیچیدگی های بیشــتری در ذخیره سازی، نگهداری 

و تحویل نسبت به سایر کالاها دارند.
وی در رابطه با تفــاوت این ابزار مالی با عرضه هــای فیزیکی مثل طرح 
عرضه مســتقیم نفت خام که در سال ۹۸ انجام شــد بیان کرد: که در 
عرضه هــای فیزیکی، حامل های انــرژی در احجام و شــرایطی که در 
اطلاعیه عرضه اعلام می شــود، عرضه می شــوند و معاملات ثانویه نیز 
نخواهند داشــت. عرضه هــای فیزیکی صرفاً برای تحویــل در مقاصد 
صادراتی یا مصرف داخلی هســتند. در حالی که ماهیت گواهی سپرده 
حامل های انرژی بر این اساس است که برای حامل انرژی سپرده شده به 
انبار قبضی صادر می شــود و این قبض امکان معامله ثانویه دارد و حجم 

آن هم به نسبت عرضه فیزیکی متفاوت است.
مدیرعامل بورس انرژی ایران ادامه داد: حجم هر گواهی می تواند خُرد 
باشد. به عنوان مثال فرض کنید که برای هر بشکه میعانات گازی یا هر 
لیتر فرآورده یک گواهی صادر شود. البته چون هنوز این موضوع نهایی 
نشــده اســت، نمی توان بیش از این به جزئیات آن پرداخت. حقیقت 
این است که حامل های انرژی گوناگون هســتند و پیچیدگی هایی در 

مخازن و محل های نگهداری دارند که با سایر کالاها متفاوت است.
مدیرعامل بورس انــرژی ایران در خصوص اینکه چــرا هنوز نفت خام 
به شــکل مســتمر در بورس انرژی ایــران عرضه و معامله نمی شــود 
خاطرنشان کرد: باید در نظر داشت که در دنیا بیش از معاملات فیزیکی 
نفت خام، معاملات مشتقه انجام می شود. درخصوص معاملات مشتقه 
باید مجموعه های تصمیم گیر سیاستی را تنظیم کنند تا ایران از طریق 
بورس انرژی ایران شــاخص قیمتی نفت مخصوص به خود را داشــته 
باشــد. برای انجام این مهم باید برنامه زمان بندی شده ای وجود داشته 
باشد. به عنوان مثال، در دوره نخســت معاملات آتی بورس انرژی ایران 
را به میزان ۱۰ درصد در فرمول هــای قیمت گذاری خود برای نفت خام 
لحاظ کند و ســالانه این درصد را به صورت تصاعدی افزایش دهد. لازم 
است که به یک برنامه زمان بندی مشخص پایبند باشد و ۲ الی ۳ سال، 
مبنای قیمت گــذاری نفت خام را فــروش بازار مشــتقه بورس انرژی 
ایران قرار دهد. در این صورت اســت که بازار شکل می گیرد. ما بررسی 
کرده ایم که در بسیاری از بورس های انرژی معتبر دنیا که مشتقات نفت 
معامله می شــود، نهاد متولی انرژی رابطه تنگاتنگ همکاری با بورس 

انرژی آن کشور دارد.

نقوی با اشاره به اینکه فاز نخســت راه اندازی بازار آتی نفتا و متانول در 
بورس انرژی ایران که اسفندماه ســال ۱۴۰۰ انجام شد، موفقیت آمیز 
بوده اســت افزود: بازار آتی نفتــا و متانول را در فاز نخســت به صورت 
آزماشی راه اندازی کردیم. باید توجه داشــت که میان تولیدکنندگان 
نفتا و متانول آشــنایی با بازار آتی وجود ندارد و از لحــاظ مقررات نیز 
با محدودیت هایی مواجه هســتیم. همچنین برخی از پالایشگاه های 
کشور و شــرکت های تابعه وزارت نفت بیان می کنند که اگر بر مبنای 
اخذ موقعیت هایی که در بورس می گیرند اقدام به خرید یا فروش کنند، 
ممکن اســت این قیمت گذاری را برخی نهادهای نظارتی تأیید نکنند. 
از دیگر دشــواری های پیش روی بازار آتی این است که گفته می شود 
محدودیت های مقرراتی اجازه اخذ موقعیت و یا شناسایی زیان ناشی از 

تغییرات قیمت ها را به شرکت ها نمی دهد.
وی ادامــه داد: در حال پیگیری رفع این محدودیت ها هســتیم. از نظر 
ما مرحله آزمایشــی بد نبود. البته شرکت ســپرده گذاری مرکزی باید 
زیرســاختی را آماده کند تا کارگزاری ها راحت تر وارد این بازار شوند. 
چون محاســبه وجه تضامین در ســطح مشــتری باید باشــد و این 
زیرساخت ها و تکنولوژی باید در شــرکت سپرده گذاری مرکزی طبق 
دستوالعمل ها آماده باشــد. در اسفندماه سال گذشــته که این بازار را 
ایجاد کردیم ۴۸ قــرارداد به ارزش بالغ بــر ۸۰۰ میلیون تومان معامله 
بود و در سه ماهه نخست امسال ۴۲۷ قرارداد به ارزش ۷ میلیارد تومان 

مورد معامله قرار گرفت.
مدیرعامل بورس انرژی ایــران تأکید کرد: که اگــر بخواهیم موضوع 
مهمی مثل فروش نفت و فراورده های نفتی را از مســیر سنتی به مسیر 
شفاف و مدرن بیاوریم، نمی توان سریع و لحظه ای این کار را انجام داد. 
ما یک تجربه بسیار خوب در عرضه و صادرات بنزین، نفت گاز، گاز مایع 
و نفتا داریم. در سال های گذشته شرکت پالایش و پخش فراورده های 
نفتی مسیر شــفاف بورس را برای عرضه انتخاب کرد و موانعی که برای 
عرضه بورســی فرآورده ها وجود داشــت را در زیرمجموعه های خود 
مرتفع کرد. همین اقدام سبب شد که ایران به صادرکننده بنزین تبدیل 
شــود. اکنون نیز رویکردی که شــرکت ملی نفت در یک سال اخیر و با 
تغییر دولت اتخاذ کرده اســت، رویکرد بســیار مثبتی است.نقوی در 
پایان خاطرنشان کرد: در حال حاضر بحث های گوناگونی را با دوستان 
شــرکت ملی نفت پیش می بریم تا بتوانیم سازوکارهای بهتری را برای 
انجام معاملات فرآورده های نفتی در بورس انرژی ایران داشته باشیم. 
با این حال رویکردی که در ســال اخیر در بین الملل وزارت نفت شکل 
گرفته و کارگروهی که در شــرکت ملی نفت ایــران ایجاد کرده ایم، در 
حال مذاکره هستیم و پیچیدگی های کار را بررسی می کنیم. ان شاءالله 

بعد از جمع بندی و به سرانجام رسیدن موضوع، آن را اعلام می کنیم.
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کاهش تدریجی میراث بالاترین تورم 8۰ سال اخیر

بانک مرکزی: تورم در خردادماه نسبت به ابتدای 
دولت سیزدهم ۱۸ واحد درصد کم شد

خریدار   بانــک مرکزی اعلام کــرد: نرخ تورم 
در ابتدای دولت ســیزدهم متأثر از سیاست های 
دولت قبل ۵۹ درصد بود که در خردادماه امسال 
به رغم اجــرای طرح حــذف ارز ۴۲۰۰ تومانی و 
اثرات تورمی کوتاه مدت آن، به ۴۱ درصد کاهش 

یافته است.
 بر اســاس توضیحات بانک مرکزی در پاســخ به 
انتقادات برخی رســانه ها، در خصــوص ادعای 
رشــد بالای نقدینگی در یکسال اخیر می بایست 
خاطرنشــان شــود، با آغاز به کار دولت سیزدهم 
مســئله کنترل رشــد نقدینگی و تورم به عنوان 
یکی از مهمترین اولویت هــای اقتصادی دولت و 

بانک مرکزی مورد توجه قرار گرفته است.

کاهش رشد نقدینگی
در این راســتا، بررســی نرخ رشــد دوازده ماهه 
نقدینگی نشــان می دهد که نرخ رشد نقدینگی 
از ۴۰.۵ درصــد در پایــان شــهریورماه ۱۴۰۰ 
طی یک روند نزولــی به ۳۷.۳ درصــد در پایان 
اردیبهشــت ماه ۱۴۰۱ کاهــش یافتــه اســت. 
البته لازم به تاکید اســت کــه ۲.۶ واحد درصد 
از رشــد نقدینگی در اردیبهشــت ماه ۱۴۰۱ به 
افزایش پوشــش آماری )اضافه شــدن اطلاعات 
بانــک مهراقتصــاد در آمارهای پولی، بواســطه 
ادغام بانک هــای متعلق به نیروهای مســلح در 
بانک ســپه( مربوط بوده و در صورت عدم لحاظ 
افزایش پوشش آماری مذکور، رشد دوازده ماهه 
نقدینگی در پایان اردیبهشت ماه ۱۴۰۱ به ۳۴.۷ 

درصد کاهش می یابد.
 از این رو رشــد دوازده ماهه نقدینگی منتهی به 
پایان اردیبهشت ماه ۱۴۰۱ )با پایه همگن( نسبت 
به رشد دوره مشــابه ســال قبل )۳۸.۸ درصد(، 

معادل ۴.۱ واحد درصد کاهش نشان می دهد.

کاهش رشد پایه پولی
رشد پایه پولی نیز متأثر از رویکرد انضباط گرایانه 
دولت و سیاســت های پولــی و نظارتــی فعال 
بانک مرکــزی از نیمه دوم ســال ۱۴۰۰ به طور 
قابل ملاحظه ای کاهش یافته اســت. بررســی 
آمارهای پولی نشــان می دهد که رشــد دوازده 
ماهه پایه پولــی از ۴۲.۶ درصــد در پایان تیرماه 
۱۴۰۰ به ۳۰.۵ درصد در پایان اردیبهشــت ماه 
ســال ۱۴۰۱ کاهش یافته اســت. لذا، همانطور 
که ملاحظه می گردد روند کاهش رشد صعودی 
گذشــته در دولت جدید تا حدودی مهار شده و 
انتظار می رود با تداوم سیاست های اقتصادی این 

دولت رشــد نقدینگی و پایه پولی سالانه کماکان 
به روند نزولــی خود ادامه دهد. ادعای سیاســت 
منفعلانه بانک مرکزی نســبت به تحولات پولی و 
تورمی در شرایطی مطرح شده است که این بانک 
با همکاری دولت سیاست ها و اقدامات مناسبی را 
در راستای مهار رشــد بی ضابطه کل های پولی و 
تورم تدارک دیده است. بر همین اساس همانطور 
که اشاره شــد در تداوم روند نزولی رشد کل های 
پولی از اواسط سال گذشته، طی دوماهه ابتدایی 
سال جاری نیز رشد پایه پولی و نقدینگی علی رغم 
اجرای طــرح مردمی ســازی و توزیــع عادلانه 
یارانه ها از روند مناســبی مطابق بــا برنامه های 
سیاســت گذار پولی برخوردار بوده است.در این 
ارتباط لازم به توضیح می باشــد که عامل اصلی 
رشــد پایه پولی در پایان اردیبهشــت ماه ســال 
۱۴۰۱ نسبت به پایان ســال قبل، افزایش خالص 
مطالبات بانک مرکزی از بخــش دولتی متأثر از 
کاهش ســپرده های دولت نزد بانک مرکزی بوده 

است.
دلیل کاهش سپرده های دولت نزد بانک مرکزی 
در پایــان اردیبهشــت ماه ۱۴۰۱، اجرای طرح 
مردمی سازی توزیع عادلانه یارانه ها و واریز یارانه 
نقدی )مربوط بــه دو ماه اردیبهشــت و خرداد( 
جمعاً به میزان ۴۶۸ هزار میلیارد ریال به حساب 
افراد مشمول یارانه با هدف حمایت از خانوارها در 

۱۹ اردیبهشت ماه سال جاری می باشد.
 لازم به توضیح اســت، بانک مرکزی در راستای 
جذب نقدینگی ایجاد شــده و کاهش اثرات پولی 
ناشی از اجرای طرح مردمی سازی توزیع عادلانه 
یارانه ها، کاهش حجم ریپــو )عملیات بازار باز( و 
فــروش اوراق بدهی دولت را در ســال ۱۴۰۱ در 

دستور کار قرار داده است.

توقف استقراض دولت
در خصوص عملکرد مالی دولت در ســال ۱۴۰۱ 
باید اذعان نمود که برخلاف رویه دوماهه ابتدایی 
ســال ۱۴۰۰ که عمده تأمین مالی دولت با اتکای 
به منابع حســاب تنخواه گردان خزانه و مبتنی بر 
ایجاد بدهی به بانک مرکزی صــورت گرفته بود، 
پرداختهای دولت در دوماهه ابتدایی سال ۱۴۰۱ 
با اتکای منابع سپرده ای خود بوده است. لذا، یکی 
از تحولات مثبت شکل گرفته در خصوص رابطه 
مالی دولت و بانک مرکزی کــه عمدتاً به رویکرد 
منضبطانه دولت سیزدهم ارتباط می یابد، اتکای 
بیشــتر دولت به منابع خود بوده است. همچنین، 
به دنبال حذف ارز ترجیحی در تأمین ارز واردات 

کالاهای اساســی، ســهم خالــص دارایی های 
خارجی بانک مرکزی در رشد پایه پولی برخلاف 
رویه سال های گذشــته در پایان اردیبهشت ماه 
۱۴۰۱ نسبت به پایان ســال ۱۴۰۰ کاهنده بوده 

است.

کاهش نرخ تورم
در ارتباط با ادعای افزایش نــرخ تورم باید یادآور 
شــد که نرخ تورم در ماه ابتدایی دولت سیزدهم 
)شهریورماه ۱۴۰۰( بر اســاس محاسبات بانک 
مرکزی رقــم ۵۹.۳ درصد ثبت شــد )بالاترین 
تورم ۸۰ ســال اخیر( که با روی کار آمدن دولت 
ســیزدهم و به دنبال سیاســت های به کارگرفته 
شده و اقدامات اجرایی در زمینه مدیریت موثرتر 
روند تحولات کل های پولی، ثبات بخشی به بازار 
ارز، نظارت بــر قیمت کالاها و خدمــات و تأمین 
مناسب کالاهای اساسی، نرخ تورم از مهرماه سال 
۱۴۰۰ روند نزولی به خود گرفت؛ و با کاهش قابل 
ملاحظه ۱۲.۱ واحد درصدی به رقم ۴۶.۲ درصد 

در پایان سال ۱۴۰۰ رسید.
 این روند کاهشــی طی ســه ماهه نخست سال 
۱۴۰۱ نیز تــداوم یافته و تورم متوســط دوازده 
ماهه در خردادماه ســال جاری بــه ۴۱.۰ درصد 
رسیده اســت. )کاهش ۱۸ واحد درصدی نسبت 

به ابتدای دولت سیزدهم(.
 البته تورم ماهانه در اردیبهشت و خردادماه سال 
جاری متأثر افزایش محسوس قیمت برخی اقلام 
خوراکــی درنتیجه اجرای طرح مردمی ســازی 
یارانه هــا و حذف ارز ترجیحی بــا افزایش مواجه 
گردید که این موضوع نیز در راســتای اجرای بند 
)ص( تبصره )۱( قانون بودجه ســال ۱۴۰۱ کل 
کشــور و به عنوان تبعات تورمی انجام این اصلاح 
اقتصادی - در عین حالی که دولت منابع جبرانی 
افزایش قیمت کالاهای مزبور بــرای خانوارها را 

پیش بینی نمود- اجتناب ناپذیر بوده است.
طبیعتاً سیاســت حذف ارز ترجیحــی در قالب 
اجرای طرح مردمی سازی یارانه ها به محض اجرا 
موجب اصلاح و افزایش قیمت کالاهای اساســی 
مرتبط با تخصیص ارز ترجیحــی در کوتاه مدت 
می گردد. بر همین اســاس، دولت با پیش بینی و 
اختصاص یارانه کالاهای اساسی درصدد جبران 
زیان رفاهــی خانوارها ناشــی از افزایش قیمت 
کالاهای مذکور )از محل اجرای این سیاســت( 
بوده و تــلاش نموده تا با جبــران نقدی وضعیت 
رفاهی دهک های پایین درآمدی نیز نســبت به 

قبل بهبود یابد.

صمت

معــاون تجــارت وزارت صمت 
گفت: حذف ارز ترجیحی اقدامی 
بود کــه باید انجام می شــد ولی 
اینکــه تخصیــص آن تنها عامل 
تورم بوده، اشــتباه است و عوامل 
دیگری مثل خلــق پول و کاهش 
ارزش ریال، عوامــل اصلی تورم 
هستند. علیرضا شاه میرزایی در 
یک گفت وگوی تلویزیونی با بیان 
اینکه سیاست ارز ترجیحی یعنی 
اختصاص ارز به واردات نه تولید، 
و این موجب عقــب ماندن تولید 
می شــود اظهار کرد: امیدواریم 
با اصــلاح صورت گرفتــه، تولید 
رونق بگیرید ولــی این فقط یک 
گام است و باید گام های دیگری 
هم برداشــته شــود مثــل قابل 
پیش بینی شــدن اقتصاد و عدم 

قیمت گذاری دستوری.
وی افزود: اینکــه کاهش مصرف 
موجب کاهــش قیمت شــود، 

نباید سبب خوشحالی 
شــود، زیرا هــم برای 
امنیــت غذایی جامعه 
خطرناک اســت و هم 
موجب کاهش تولید و 
ســپس افزایش دوباره 
قیمت خواهد شد. باید 

اجازه رقابت را به تولیدکننده داد 
وگرنه تولید ملی آسیب می بیند.

تجــارت و خدمــات  معــاون 
وزارت صمــت با بیــان اینکه در 
ذهن برخــی مســئولان دولتی 
هــم دو قطبــی تولیدکننــده و 
مصرف کننده ایجاد شده در حالی 
که هر دو طرف در حال پشتیبانی 
از همدیگر هستند گفت: آن کس 
که نمی تواند نقدینگی را کنترل 
و ارزش ریال را حفظ کند، عامل 
تورم اســت نه تولیدکننده ای که 

نقشی در این زمینه ندارد.
وی ادامــه داد: بانک های ما یک 

طــرف  از  موهبتــی 
حاکمیــت دارنــد به 
نــام »خلق پــول« و 
نمی توان آنهــا را یک 
اقتصادی  واقعی  بنگاه 
دانســت! اصــل تورم 
از ایــن مســئله ایجاد 
می شود.شــاه میرزایــی تصریح 
کرد: آن کسی که مسئول کاهش 
ارزش ریال اســت، در ســکوت 
خبری خودش را نشان نمی دهد.

معاون تجــارت و خدمات وزارت 
صمــت اضافه کــرد: وقتی همه 
کالاها در حال گران شدن هستند 
بدان معناســت که کالاها گران 
نمی شــود، این پول ملی اســت 
که ارزشــش کم می شود. برخی 
گمــان می کنند کاهــش ارزش 

ریال یک سرنوشت محتوم است.
وی با بیان اینکه ســندی که فعلًا 
محرمانه است بخشــی از آن در 

دولت تصویب شده و بخشی هم 
بــرای تصویب در شــورای عالی 
سران قوا آماده شده است گفت: 
این ســند برای کنترل نقدینگی 
و جلوگیــری از کاهــش ارزش 
پول ملــی است.شــاه میرزایی 
بیان کرد: یکی از اشــتباهات این 
بود که گمــان می کردیم تورم به 
خاطر ارز ۴۲۰۰ تومانی اســت، 
ولی دیدیم که حذف شد و باز هم 

تورم داریم.
تجــارت و خدمــات  معــاون 
وزارت صمت با بیان اینکه رشــد 
نقدینگــی ســالانه ۲۸ درصدی 
در کشــور ما وجود دارد ولی این 
مسئله را نادیده گرفتیم و تنها به 
ارز ترجیحی فکــر کردیم، افزود: 
رشــد پایه پولی یعنی خلق پول 
توسط دولت هم تنها عامل تورم 
نیســت، بانک های خصوصی هم 

خلق پول می کنند.

معاون وزیر صمت خبر داد؛خلق پول و کاهش ارزش ریال؛ عامل اصلی تورم

انرژیبانک

آگهی فقدان سند مالکيت
شناسه آگهی: ۱۳۵۰۶۷۶

ســند مالکيت سه دانگ مش اع از ششــدانگ پلاک شماره   ۴۱۲۸/۱و ۴۱۲۸/۲ - 
بخش يک ثبتی شــاهرود در صفحه ۱۷۲ دفتر ۲۴ ذيل شــماره ۲۲۲۵ به نام حاج 
سيد محمود رضويان صادر و تســليم گرديده است که بموجب سند قطعی ۹۲۳۸ 
مورخ ۱۳۴۶/۰۷/۱۲ دفتر ۲ شــاهرود به زهرا صابر انتقال گرديده است. سپس 
احد از ورثه مالک با ارائه دو برگ استشــهاديه محلی اعلام نموده اســت که سند 
مالکيت به علت اســباب کشــی مفقود گرديده است و تقاضای صدور سند مالکيت 
المثنی نموده اســت لذا برابر تبصره ســه ماده ۱۲۰ آيين نامه قانون ثبت مراتب 
يکبار در يکی از روزنامه های کثيرالانتشــار آگهی تا هر کس نسبت به صدور سند 
مالکيت اعتراض دارد و يا ســند مالکيت در دســت وی می باشد و  يا مدعی انجام 
معامله ای اســت مراتب را ظرف مدت حداکثر ۱۰ روز پس از انتشــار آگهی کتبا 
به اداره ثبت اســناد و املاک شــاهرود اعلام در غير اين صــورت پس از انقضای 
مهلت قانونی اعتراض ، ســند مالکيت المثنی وفق مقررات صادر خواهد شد. سند 
مالكيت به شماره چاپی  ۲۶۲۱۲۲ می باشد. برابر سند رهنی شماره ۱۳۸۵۳ مورخ 

۱۳۵۲/۰۵/۰۱ دفتر ۲ شاهرود در رهن بانک سپه می باشد.
تاريخ انتشار: ۱۴۰۱/۰۴/۲۳

رونوشت: ستاد اجرايی فرمان امام (ره)
حميد رضا حسين پور سرپرست ثبت اســناد و املاک شهرستان شاهرود
از طرف رضا طالع زاری

 آگهی مفقودی

برگ ســبز موتورســيکلت هيرمن ۱۲۵ به رنگ مشــکی مدل ۱۳۹۵ به شــماره موتور 
N۲P۲۱۴۷۴۰ ۰۱۲۵ و شماره شاسی ۱۲۵۳۰۹۵۵۰۳۳۰ و شماره پلاک ۸۹۷۹۵-۶۱۴ 
به مالکيت سيد سجاد ميرحسينی مفقود گرديده و فاقد اعتبار می باشد.                   يـزد


